
KRAJEVNA SKUPNOST RUDNIK

Odgovornost za izdajo lokacijske odločbe
Krajani ponovno zahtevamo uvedbo postopka o odgo-

vornosti za izdajo lokacijske odločbe in gradbenih dovo-
ljenj za »Proizvodno distribucijskega centra kemije v VP
1/2 - Rudnik. Nemogoia je dosedanja ugotovitev komi-
sije IS, za preverbo in vodenje postopka in ugotavljanje
izdaje lokacijskega dovoljenja, da sta za nepravilnost
izdaje krivi samo dve osebi. Zanesljivo je v takratni
občinski strukturi obstajalo vet oseb, ki so bile seznanje-
ne z postopki in pripravami na izdajo dovoljenja. Prepri-
čani smo, da je za pripravo investicije (akega obsega
nujno sodelovanje vseh odgovornih na občini od IS,
Komiteja za družbeno planiranje in seveda Komiteja za
varslvo okolja. Vsled tega je nujno odgovornost za nasta-
lo situacijo iskati v vodilnih od preje navcdenih komite-
jev in IS občine. To trdimo radi tega, ker je pri navedcni
gradnji že nastala in ie nastaja vclikanska družbena
škoda.

Kaj je z zazidalnim načrtom
Že v jeseni 1988 je na svoji seji IS ob prisotnosti

prizadctih KS sprejel sklep, da predlaga spremembo
zazidalncga načrta o obrtni coni Rudnik v zvezi z gradnjo
galvan skup&ini občine? Sprašujemo zakaj ta predlog Se
ni bil predložen skupSčini v potrditev. Obenem zahteva-
mo, da se ob sprejemu spremembe zazidalnega načrta

obrtne cone reSi tudi vpraSanje krajanov v ob in obrtni
coni.

Stališča krajanov so nespremenjena
Z več strani imamo informacijo, da Polikem narofa

različne študije za pridobitev dovoljenja, ki jih opremlja
z »belo knjigo« dosedanjega dela. Ponovno opozarjamo,
da se stališča KS Rudnik, ki smo jih podali v odprtem
pismu krajani večih krajevnih skupnosti o gradnji Polike-
movih skladiSč na Rudniku v ničemer niso spremenila.

Predlagamo, da se javna razprava o večjih posegih
v prostor jn naselja - Dolenjska cesta. Ilovica, železnica
- izvršijo pred izdelavo projektov ter tako že pri izdelavi
upošteva mncnje krajanov.

DELEGACIJA KS RUDNIK

Odgovor za zazidalni načrt
Delegacija KS Rudnik bo odgovore na svoja vprašanja

prcjela pismeno. Na vprašanje kaj je z zazidalnim načr-
tom, pa je na seji zbora KS odgovoril član IS Egon
Breitenberger. Po sklepu izvršnega sveta je bil ta del
zazidalnega načrta posrcdovan skladu stavbnih zemljišč.
ki je že sklenil pogodbo z ZIL TOZD LUZ za njegovo
izdelavo. Tako bo delegatom skupščinc posredovan
v obravnavo že v letoSniem prvem polletju.


